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BROI.0012.3.7.2019 

 

 

Protokół nr 7/19 

z posiedzenia Komisji Edukacji, Kultury i Sportu 

Rady Powiatu we Włocławku  

 z dnia 8 października 2019  roku 

 

 

1. Otwarcie obrad Komisji. 

 

W dniu 8  października 2019  roku o godzinie 9:05 
 
Przewodniczący Komisji Edukacji, Kultury 

 i Sportu Pan Karol Matusiak dokonał otwarcia obrad Komisji, powitał wszystkich członków 

Komisji i zaproszonych gości w osobach: Pani Agaty Wojtkowskiej - Członka Zarządu Powiatu we 

Włocławku, Pani Jolanty Sakowskiej – Skarbnika Powiatu oraz Pana Jana Stockiego - Pracownika 

w Wydziale Edukacji i Spraw Społecznych. 

  

2. Stwierdzenie quorum.  

 

Na podstawie listy obecności Przewodniczący Komisji stwierdził, że w obradach uczestniczy 5 

osób, co wobec ustawowego składu Komisji, liczącego 5 osób stanowi wymagane quorum, zatem 

obrady są prawomocne 

 

Lista obecności członków Komisji stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 

Lista zaproszonych gości stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu. 

 

3. Przyjęcie porządku obrad.  

 

Przewodniczący Komisji poinformował, że wraz zawiadomieniem o posiedzeniu Komisji 

Edukacji, Kultury i Sportu członkowie komisji otrzymali porządek obrad. 

Przewodniczący Komisji odczytał treść porządku obrad: 

Proponowany porządek obrad:  
1. Otwarcie obrad Komisji. 

2. Stwierdzenie quorum.  

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołu nr 6/19 z posiedzenia Komisji Edukacji, Kultury i Sportu  

z dnia 20 sierpnia 2019 r.  

5. Sugestie i wnioski komisji do projektu budżetu Powiatu Włocławskiego na rok 2020 

z uwzględnieniem założeń do projektu budżetu Powiatu Włocławskiego na rok 2020 

wynikających z uchwały Zarządu Powiatu we Włocławku z dnia 24 września 2019 roku.  

6. Sprawy różne. 

7. Zamknięcie obrad Komisji. 

 

Przewodniczący Komisji zapytał, czy są inne propozycje do porządku obrad? Wobec braku innych 

propozycji Przewodniczący Komisji zapytał członków Komisji, kto jest za przyjęciem porządku 

obrad i przeprowadził procedurę głosowania. 

Wyniki głosowania: 

za - 5 

przeciw-0 

wstrzymało się-0 

Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Komisji stwierdził, że komisja 

przyjęła porządek obrad składający się 7 punktów.  
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Porządek obrad stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu.  

 

4. Przyjęcie protokołu nr 6/19 z posiedzenia komisji Edukacji, Kultury i Sportu z dnia 20 

sierpnia 2019 r. 

 

Przewodniczący Komisji  poinformował członków Komisji, że z ostatniego posiedzenia komisji 

został sporządzony protokół, który był do wglądu w Biurze Rady i Ochrony Informacji. 

Przewodniczący Komisji zapytał, czy członkowie Komisji mają uwagi do protokołu nr 6/19 z dnia 

20 sierpnia 2019 r.? Wobec braku uwag Przewodniczący Komisji zapytał, kto jest za przyjęciem 

protokołu nr 6/19 i przeprowadził procedurę głosowania. 

Wyniki głosowania: 

Za-5 

Przeciw-0 

Wstrzymało się-0 

Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Komisji stwierdził, że komisja 

przyjęła protokół nr 6/19  z posiedzenia Komisja Edukacji, Kultury i Sportu z dnia 20 sierpnia 2019 

r.  

5. Sugestie i wnioski komisji do projektu budżetu Powiatu Włocławskiego na rok 2020 

z uwzględnieniem założeń do projektu budżetu Powiatu Włocławskiego na rok 2020 

wynikających z uchwały Zarządu Powiatu we Włocławku z dnia 24 września 2019 

roku.  

 

Przewodniczący Komisji  poinformował członków komisji, że wraz z zawiadomieniem  

o posiedzeniu komisji otrzymali uchwałę Zarządu Powiatu we Włocławku z dnia 24 września 2019 

r. w sprawie określenia założeń do projektu budżetu Powiatu Włocławskiego na rok 2020, przyjęcia 

wzorów formularzy do opracowania budżetu oraz do projektu wieloletniej prognozy finansowej na 

rok 2020 i lata następne. Przewodniczący Komisji poprosił członków Komisji o składanie 

wniosków i sugestii do projektu budżetu na 2020 rok. 

Radny Jerzy Pawłowski złożył wniosek, aby zabezpieczyć środki  finansowe na kontynuację  prac 

inwestycyjnych i  remontowych w Zespole Szkół w Lubrańcu (remont szatni i łazienek) oraz 

zabezpieczyć środki finansowe  na rozpoczęcie prac związanych z termomodernizacją budynku 

Zespołu Szkół im. Marii Grodzickiej w Lubrańcu - Marysinie i remont pomieszczenia kotłowni; 

Przewodniczący Komisji zapytał, czy w związku z sugestiami do budżetu placówki oświatowe 

(powiatowych, poradniach psychologiczno-pedagogiczne) złożyły do powiatu zapotrzebowanie na 

remonty i uwzględnienie środków w budżecie na 2020 rok?  

Skarbnik Powiatu powiedziała, że jednostki organizacyjne powiatu mają czas na złożenie 

wniosków do 10.10.2019 r.  

Przewodniczący Komisji zapytał, czy ktoś chciałby jeszcze zabrać głos? 

Radny Dawid Dalmann złożył wniosek, aby zabezpieczyć środki finansowe na kontynuację prac 

związanych z przygotowaniem stypendiów dla uczniów szkół powiatowych. Stypendia byłyby 

jakąś zachętą i mobilizacją wybrania przez uczniów szkół powiatowych.  

Przewodniczący Komisji zapytał, jak wygląda temat stypendiów, czy prace się posunęły? 

Pan Jan Stocki – pracownik Wydziału Edukacji i Spraw Społecznych powiedział, że planuje się 

przeprowadzić zmianę sugerowaną przez dyrektorów. Niektórzy członkowie komisji brali udział  

w jednym ze spotkań. To jest bardzo ważne, ponieważ problemy są bardziej znane. We współpracy 

z dyrektorami planuje się zamianę tej formy stypendium, która jest obecna ( jeszcze  w tym roku 

będzie jeszcze funkcjonować) na docelową formę wspierania poprzez kurs prawa jazdy. Dyrektorzy 

zasugerowali, że dobrze by było taką zmianę przygotować w nadchodzącym roku budżetowym i 

wprowadzić ją od miesiąca września. Byłaby to zachęta rekrutacyjna, przy samym procesie 

rekrutacyjnym, a później mogłoby to funkcjonować  w nowym roku szkolnym. Powrócono by do 

schematu sprzed kilku lat. Dyrektorzy prowadza ze sobą rozmowy  w jaki sposób to zorganizować. 

Nie wszyscy mają samochody do nauki jazdy oraz nauczycieli nauki jazdy. O każdym spotkaniu 
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członkowie komisji będą informowani i jeśli członkowie komisji będą dysponować czasem to mogą 

uczestniczyć w takim spotkaniu.  

Przewodniczący Komisji zapytał członków, czy jakieś sugestie? 

Radny Wojciech Rudziński powiedział, że miała być negocjowana umowa dotycząca wynajmu 

budynku dla ZS w Kowalu. Radny zapytał, czy te negocjacje się odbyły? Czy ustalono kwoty i czas 

wynajmu? 

Pani Agata Wojtkowska – Członek Zarządu Powiatu we Włocławku odpowiedziała, że takie 

spotkanie się odbyło z Panem Burmistrzem Miasta Kowal – Eugeniuszem Gołembiewskim i Panem 

Starostą. Są wstępne ustalenia. W tej chwili powiat czeka na propozycje porozumienia ze strony 

Burmistrza Kowala. Do dnia dzisiejszego Pan Burmistrz się nie skontaktował. Powiat będzie płacił 

40% kosztów. Kwota musi ulec zwiększeniu ponieważ szkoła będzie funkcjonować jako ZS. Na 

chwile obecną obowiązuje tylko umowa z ZS w Kowalu. Nie doszło jeszcze porozumienie 

uwzględniającego liceum.  

Przewodniczący Komisji złożył wniosek, aby zabezpieczyć  środki finansowe na promocję szkół 

powiatowych.  

Pan Jan Stocki – pracownik Wydziału Edukacji i Spraw Społecznych powiedział, że szkoły 

aktywnie uczestniczą w pozyskiwaniu środków zewnętrznych poprzez udział w projektach. Jest to 

współpraca międzynarodowa, wcześniej było to określenie Erasmus, teraz jest to tak zwany 

POWER.  W projektach tych uczestniczy ZS w Lubrańcu-Marysinie i ZS w Chodczu ( 3 projekty). 

Są to ciekawe wyjazdy związane  z praktykami zawodowymi. Są to wyjazdy zagraniczne do Grecji. 

Budżet tego przedsięwzięcia, gdzie powiat ma też swój udział należy szacować na 1 200 000 zł. 

projekt realizowany przez ZS w Lubrańcu-Marysinie to kwota 600 000 zł. W przypadku ZS  

w Chodczu to projekt na kwotę 450 000 zł., a kolejny projekt opiewa na kwotę 200 000 zł. Jeśli 

chodzi o jeden z projektów, w którym uczestniczy ZS w Chodczu to projekt realizowany przez 

konsorcjum z inną szkołą w Janowie Lubelskim. W tym przypadku koszty rozliczenia są po stronie 

tamtej szkoły.  

Przewodniczący Komisji zapytał członków Komisji, czy mają jeszcze jakieś wnioski? 

Wobec braku innych propozycji Przewodniczący Komisji przystąpił do głosowania zgłoszonych 

wniosków. 

Przewodniczący Komisji zapytał członków Komisji, kto jest za przyjęciem wniosku, aby 

zabezpieczyć środki  finansowe na kontynuację  prac inwestycyjnych i  remontowych w Zespole 

Szkół w Lubrańcu (remont szatni i łazienek) i zabezpieczyć środki finansowe  na rozpoczęcie prac 

związanych z termomodernizacją budynku Zespołu Szkół im. Marii Grodzickiej w Lubrańcu - 

Marysinie i remont pomieszczenia kotłowni i przeprowadził procedurę głosowania. 

Wyniki głosowania: 

Za-5 

Przeciw-0 

Wstrzymało się-0 

Przewodniczący Komisji zapytał członków Komisji, kto jest za przyjęciem wniosku, zabezpieczyć 

środki finansowe na kontynuację prac związanych z przygotowaniem stypendiów dla uczniów szkół 

powiatowych i przeprowadził procedurę głosowania. 

Wyniki głosowania: 

Za-5 

Przeciw-0 

Wstrzymało się-0 

Przewodniczący Komisji zapytał członków Komisji, kto jest za przyjęciem wniosku, zabezpieczyć  

środki finansowe na promocję szkół powiatowych i przeprowadził procedurę głosowania. 

Wyniki głosowania: 

Za-5 

Przeciw-0 

Wstrzymało się-0 

Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Komisji stwierdził, że Komisja 

stosownie do uchwały nr XXXIII/372/10 Rady Powiatu we Włocławku z dnia 30 czerwca 2010 r.  
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w sprawie trybu prac nad projektem uchwały budżetowej Powiatu Włocławskiego, zaproponowała 

następujące wnioski do projektu budżetu powiatu na rok 2020: 

a) zabezpieczyć środki  finansowe na kontynuację  prac inwestycyjnych i  remontowych w 

Zespole Szkół w Lubrańcu (remont szatni i łazienek); 

b) zabezpieczyć środki finansowe  na rozpoczęcie prac związanych z termomodernizacją 

budynku Zespołu Szkół im. Marii Grodzickiej w Lubrańcu - Marysinie i remont 

pomieszczenia kotłowni; 

c) zabezpieczyć środki finansowe na kontynuację prac związanych z przygotowaniem 

stypendiów dla uczniów szkół powiatowych; 

d) zabezpieczyć  środki finansowe na promocję szkół powiatowych.  

Wniosek do Zarządu Powiatu stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu.  

Uchwała Zarządu Powiatu we Włocławku z dnia 24 września 2019 r. w sprawie określenia założeń 

do projektu budżetu Powiatu Włocławskiego na rok 2020, przyjęcia wzorów formularzy do 

opracowania budżetu oraz do projektu wieloletniej prognozy finansowej na rok 2020 i lata następne 

stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu.  

 

6. Sprawy różne 

 

Przewodniczący Komisji zapytał członków Komisji, czy mają jakieś sprawy lub wnioski, które 

należałoby podnieść w tym punkcie? 

Przewodniczący Komisji poinformował członków Komisji, że zgodnie z planem pracy Komisji 

planowane jest wyjazdowe posiedzenie Komisji do ZS w Chodczu. W dniu dzisiejszym członkowie 

otrzymali tematykę posiedzenia. Przewodniczący komisji odczytał proponowana tematykę 

posiedzenia: 

1) Analiza stanu majątku – wizja lokalna. 

2) Akty prawne szkoły i dokumentacja szkoły. 

3) Stan i  struktura zatrudnienia w jednostce, w tym: kwalifikacje z podziałem na stopień awansu 

zawodowego nauczycieli, pracownicy administracji i obsługi. 

4) Wyposażenie szkoły. 

5) Forma kształcenia i kierunki nauczania. 

6) Liczba uczniów w roku szkolnym 2019/2020, w tym: liczba uczniów  przystępujących do 

egzaminu dojrzałości i ich wynikach za rok szkolny 2018/2019, liczba uczniów 

przystępujących do egzaminów zawodowych za rok szkolny 2018/2019. 

7) Informacja na temat przebiegu prac związanych z budową Powiatowego Centrum Kształcenia 

Zawodowego na bazie organizacyjnej Zespołu Szkół w Chodczu. 

8) Problemy i potrzeby jednostki. 

Przewodniczący Komisji zapytał członków Komisji, czy mają uwagi bądź inne propozycje do 

przedstawionej tematyki? 

W związku z brakiem uwag Przewodniczący Komisji stwierdził, że komisja przyjęła przedstawioną 

tematykę posiedzenia wyjazdowego.  

Przewodniczący Komisji zaproponował termin wyjazdowego posiedzenia Komisji Edukacji, 

Kultury i Sportu na dzień 29 października 2019 r.  na godzinę 9:00.Przewodniczący Komisji 

zapytał członków Komisji, czy mają inne uwagi do zaproponowanego terminu? 

Nie było uwag.  

Przewodniczący Komisji zapytał o Powiatowy Dzień Edukacji Narodowej? 

Pan Jan Stocki – pracownik Wydziału Edukacji i Spraw Społecznych powiedział, że 

Powiatowe obchody Dnia Edukacji Narodowej odbędą się w ZS w Kowalu w dniu 15.10.2019 r.  

o godzinie 13:00. Zgodnie z tradycją przygotowana została cześć artystyczna  oraz wręczenie 

nagród Starosty Włocławskiego dla 5 dyrektorów szkół i 2 dyrektorów Poradni Psychologiczno-

Pedagogicznych oraz nauczycieli (po jednym z poszczególnych placówek). Nagrody dla 

nauczycieli to nowa zmiana, ponieważ zawsze to tylko dyrektorzy otrzymywali nagrody. Pan Jan 

Stocki w imieniu Starosty Włocławskiego oraz pani Dyrektor ZS w Kowalu  zaprosił członków 

komisji do wzięcia udziału w tej uroczystości.  Następnie Pan Jan Stocki przedstawił informacje 
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dotyczące naboru do szkół na rok szkolny 2019/2020. Na dzień 30 września 2018 r. było 895 

uczniów, w tym roku na dzień 30 września  ta liczba wynosi 1122. Te dane dotyczą szkół dla 

których organem prowadzącym jest  powiat włocławski. Jest to o ¼ więcej niż do tej pory. W ZS  

w Lubrańcu nabór wyniósł 154 osoby, w ZS w Marysinie 172 osoby, w ZS w Chodczu łącznie  

z klasyfikacyjnym kursem zawodowym dla tych którzy chcą zdobyć klasyfikacje rolnicze – 273 

osoby, w ZS w Izbicy Kujawskiej – 227 osób, w ZS w Kowalu ( szkoła dzienna i zaoczna) – 296 

osób. Jeśli chodzi o szkoły niepubliczne to jest zwyżka w Społecznym Liceum Ogólnokształcącym 

w Choceniu - 226 uczniów, dla której powiat będzie przekazywał dotacje. Zgodnie z informacją, 

którą złożył organ prowadzący w ubiegłym roku doszła jeszcze jedna szkoła w Modzerowie, jest to 

Liceum Ogólnokształcące utworzone przez Stowarzyszenie Przyjaciół Szkół Katolickich  

w Częstochowie. To jest dość specyficzna placówka, ponieważ jest to placówka z oddziałem 

integracyjnym. Obecnie ma 6 uczniów, ale to nie znaczy że nie kosztuje, ponieważ są to uczniowie 

którzy są przeliczani wagami dla osób niepełnosprawnych. To jest dość odczuwalna kwota. 

Obecnie pokrywana jest z budżetu  powiatu, ponieważ dopiero od stycznia będzie naliczana 

subwencja dla tej szkoły. Ten koszt dodatkowo ponosi powiat.  Zgodnie z obietnicami  

Ministerstwa Edukacji Narodowej wpłynęła też informacja o subwencji, którą powiat otrzymał  

w związku  z podwyżkami.  Oświata to konieczność dołożenia do tej subwencja ok 4 255 000 zł.  

Więcej głosów nie było.  

 

 

7. Zakończenie obrad. 

Po zrealizowaniu porządku obrad Przewodniczący Komisji Edukacji, Kultury i Sportu w dniu 8 

października 2019 roku o godzinie 9:42 dokonał zamknięcia obrad Komisji.     

                                                                                          

                                                                        

                                                                                                           Przewodniczący Komisji   

                                                                                                      Edukacji, Kultury i Sportu 

                                                                                                     

                                 Karol Matusiak  

 

 

 

 

 

 

Ze Starostwa Powiatowego protokołowała: 

 

Marta Grzegórska………………………….. 


